
Výsledky projednání Zastupitelstva m ěsta Kolína z III. zasedání konaného dne 16.02 2010.  
Usnesení č.  47/2011 

Jedná se o upravenou verzi dokumentu z daného zasedání z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně 

některých zákonů.  
 

Nahlížet do zápisů a pořizovat si výpisy mají osoby uvedené v § 16 odst. 2 písm. e), odst. 3 a v § 17 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů. 

Jiné fyzické osoby či právnické osoby mají možnost získat informace o jednání na základě zákona 
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu informací, v platném znění - § 8a. 

 
 

Přítomno: 26 členů ZM  
Omluven: MUDr. Kopecký 
Dále byli přítomni:  Mgr. Krumich – tajemník MěÚ  

vedoucí odborů 
ředitelé organizací 
hosté 

 
Zápis obsahuje usnesení č. 47/2011 
__________________________________________________________________________ 
 

P R O G R A M 
 

Navržený program: 
 

1. Zahájení  
 

2. Diskuse – dotazy a připomínky občanů města 
 

3. Návrh na schválení rozpočtu města Kolína na rok 2011 
 

4. Diskuse – dotazy a připomínky členů ZM 
 

5. Zpráva návrhové komise 
 

6. Závěr zasedání  
__________________________________________________________________________ 
 
1. Zahájení 
__________________________________________________________________________ 
 
III. zasedání Zastupitelstva města Kolína zahájil a řídil starosta města Mgr. Vít Rakušan 
 

Ověření zápisu z II. zasedání ZM: MUDr. Navrátil, MUDr. Lebeda 
Ověřovatelé zápisu z III. zasedání ZM: p. Slavík, p. Nymburský 
Hlasování: 24 – 0 – 2  
Návrhová komise: JUDr. Jančák, MUDr. Rakušan, Ing. Hora 
Hlasování: 24 – 0 – 2  
Skrutátoři: Ing. Malá, Ing. Ontlová 
Zapisovatelka: Bc. Michálková 
Hlasování o programu: 26 – 0 – 0  
Program byl schválen beze změn. 
__________________________________________________________________________ 
 

Mgr. Rakušan – tech., nečíst nezměněná znění usnesení 
Hlasování: 26 – 0 – 0  
__________________________________________________________________________ 
 
2. Diskuse – dotazy a p řipomínky ob čanů města  
__________________________________________________________________________ 
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Ing. Kostiha 

- námitka, která se týká schvalování rozpočtu města Kolína na rok 2011 a která je 
uplatněna z důvodu vyřazení akce „chodník – Radovesnická II“ – občané vnímají 
problém, který tu je, a tím je případná kolize výstavby obchvatu města (pilíře) se 
stavbou chodníku – zásadním problémem však zůstává stékání povrchových vod ze 
silnice do Pekelského potoka, následně i rybníka, které jsou znečišťovány solením 
a posypovým materiálem – požadavek, aby se voda předčišťovala – občané trvají na 
vyřešení této situace, jinak budou uplatňovány námitky k výstavbě vlastního 
chodníku, i k realizaci stavby obchvatu města – v současné době je zpracovávána 
písemná námitka, která bude předána všem účastníkům řízení 
Mgr. Rakušan: nejdříve musí dojít k realizaci přemostění štítarského údolí, na kterém 
se nyní pracuje, poté, v návaznosti na to, město počítá i s vybudováním chodníku – 
na podnět týkající se Pekelského potoka bude odpovězeno písemnou formou 
vedoucím OŽPZ ve lhůtě stanovené zákonem 

 

p. Neruda 
- připomínka, která se týká schvalování rozpočtu města – nebyla dodržena pr. norma, 

která tuto problematiku upravuje, a tou je zákon č. 250/2000 Sb., který stanovuje, že 
rozpočet města musí být 15 dní přede dnem projednávání zveřejněn vhodným 
způsobem a ve vhodném rozsahu na úřední desce, která musí být veřejně přístupná 
– reakce na skutečnost, že na úřední desce byla zveřejněna pouze první strana 
s odkazem na místo, kde je možné rozpočet města zhlédnout – projednávání 
rozpočtu by proto mělo být odloženo 
Mgr. Rakušan, JUDr. Jančák: dle našeho názoru a právního vyjádření byl rozpočet 
města zveřejněn na veřejně přístupném místě, kterým byla úřední deska, s patřičným 
odkazem na veřejné místo, kde je k nahlédnutí v celé své podobě – jak praví zákon, 
nechali jsme rozpočet odviset po dobu 15 dní; zastáváme jednoznačné stanovisko, 
že litera zákona byla dodržena – rozpočet byl přístupný, vzhledem ke svému obsahu 
a rozsahu byla na úřední desce vynesena pouze jeho část a byl uveden odkaz na 
místo, kde byl dle zákona umístěn k nahlédnutí v celém znění  

 

p. Havela 
- informace o zaslaném dopisu p. starostovi a o situaci v bytové jednotce v jeho 

vlastnictví, kterou odkoupil od města Kolína – poukazuje na vlastnické vztahy 
s majiteli bytové jednotky romského původu, která se nachází o patro výše – přes 
3 a půl měsíce p. Havelovi zatéká do jeho bytu a situaci se mu stále nepodařilo 
vyřešit, proto žádá touto formou o pomoc  
Mgr. Rakušan, p. Špinka (ved. OSBN): o tomto problému jsme se dozvěděli 
prostřednictvím zaslaného dopisu v průběhu dnešního dopoledne, na dopis bude 
odpovězeno v dané lhůtě – je možné sjednat si schůzku v této věci za účelem 
nalezení řešení; touto problematikou se bude zabývat především Stavební úřad 
 

Hlasování o udělení slova v rámci diskuse občanů města Mgr. Suchomelové: 25 – 0 – 1  
Mgr. Suchomelová, jednatelka spol. AVE Kolín, s. r. o. 

- pro dnešní zasedání byl připraven podklad – tabulka s finančními objemy za služby, 
které spol. AVE Kolín pro město provádějí; součástí podkladu je přehled 
vykonávaných služeb od roku 2006 až po rok 2010, jsou uvedeny důvody, proč 
k nárůstu finančního objemu v jednotlivých letech došlo, a investice, které jdou za 
společností a které spočívají v obnovení vozového parku a nákupu zařízení za cca 
29 mil Kč, a také příslibu vybudování nového sídla, které si vyžádalo další investice 
v hodnotě téměř 60 mil. Kč; v tabulce nejsou uvedeny sponzorské dary, kterými 
společnost přislíbila pomoc při financování rozvoje sportu a kultury ve městě – 
vysloveno doporučení, aby částka, která je v rozpočtu uvažována pro spol. AVE 
Kolín, byla ponechána v navrhované výši jakožto garance zajištění pořádku a čistoty 
– občané mají možnost podávat námitky a připomínky, které povedou ke zlepšení 
činnosti  

__________________________________________________________________________ 
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3. Návrh na schválení rozpo čtu m ěsta Kolína na rok 2011 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Villner – ved. OF (Členům zastupitelstva byl předložen návrh rozpočtu ze 

dne 10. 01. 2011, Komentář k rozpočtu, dodatek rozpočtu, který schválila RM 
dne 24. 01. 2011, a doplňující materiál reagující na změnu částek v důsledku 
schváleného dodatku, tzv. bilanci, která rekapituluje celý návrh rozpočtu. 
Návrh rozpočtu města je vyrovnaný a snaží se v max. míře uspokojit 
požadavky jednotlivých vedoucích odborů zodpovědných za skladbu 
jednotlivých kapitol. Navazuje na rozpočet roku 2010 v krytí požadavků 
vzniklých pokračováním investičních akcí, přepokládá zahájení nových 
investic, zajišťuje mandatorní výdaje, modernizaci úřadu, výkon st. správy 
a v neposlední řadě i splácení jistin úvěrů a návratných finančních výpomocí 
a z nich vyplývajících úrokových zatížení. Rozpočet počítá s příjmem 
973,4 mil. Kč, výdaji ve výši 971,7 mil. Kč a rezervou 1.636.767,42 Kč. 
Rozpočet je oproti roku 2010 na straně výdajů ponížen o 125 mil. Kč, na 
investice půjde 202 mil. Kč, 110 mil. Kč pokryje splátky a úroky z půjček.) 

 
Diskuse: MUDr. Chudomel, Mgr. Zubíková, p. Nymburský, JUDr. Molnár, MUDr. Lebeda, 

Mgr. Rakušan, Ing. Bc. Pospíšil MBA, MUDr. Rakušan, p. Král, p. Neruda, 
Ing. Villner, p. Špinka, Mgr. Kárník 
(p. Neruda: odcitoval příslušný § zákona č. 250/2000 Sb. týkající se zveřejnění 
návrhu rozpočtu, požádal ZM, aby k této záležitosti zaujalo stanovisko a vznesl 
požadavek na informaci, kolik MěÚ zaznamenal přístupů na webové stránky města 
za účelem seznámení se občanů s rozpočtem – k první části projevu bylo vysloveno 
stanovisko v bodě diskuse občanů, na většinu otázek si p. Neruda v rámci svého 
vystoupení odpověděl sám – přístupy na webové stránky i osobní zájem 
o nahlédnutí do textu budou vyhodnoceny – odpověď bude předána písemnou 
formou / p. Nymburský: podpořil názor p. Nerudy – byly objasněny dva různé pojmy, 
a to úřední deska a veřejná deska; vznesen dotaz k počtu zaměstnanců v Městské 
knihovně, v rozpočtu je ve prospěch MKK poskytnuta příliš vysoká částka oproti 
ostatním příspěvkovým organizacím – je to dáno tím, že převážná většina 
organizací má svůj zdroj příjmů, kterými kryje své náklady, a tím ponižuje příspěvek 
města na provoz; MKK má 18,5 tabulkových míst a pobočky ve 
Štítarech, Zibohlavech, na sídlišti a v Sendražicích, která se ruší; vznesen dotaz 
k rozpočtované částce v položce na vydávání Zpravodaje města Kolína, rozdíl roku 
2011 oproti roku 2010 není téměř žádný – rozpočet byl zastupitelům předkládán 
v době, kdy ještě nebylo ukončeno výběrové řízení a uzavřena smlouva o dílo – ke 
skutečnému snížení výdajů opravdu dojde, změna se projeví již v I. RO – ušetřené 
prostředky by měly jít směrem k MP na zajištění bezpečnosti ve městě / JUDr. 
Molnár: dotazy k jednotlivým položkám: OŘR-0471 Den záchranářů, není 
rozpočtována žádná částka – Ing. Villner: bude doplněna v průběhu roku dle toho, 
jaké se městu podaří získat sponzorské dary, Mgr. Rakušan: o záštitu byl požádán 
hejtman Středočeského kraje, nevíme, zda se bude jednat o záštitu symbolickou či 
finanční, proto vyčkáváme s doplněním částky do rozpočtu – JUDr. Molnár: o této 
skutečnosti nejsou k dispozici prozatím žádné informace; splátky půjček o. s. 
Prostor? – Ing. Villner: občanské sdružení vrátilo 500.000 Kč + 3.000.000 Kč 
a přislíbilo, že zbytek dlužné částky uhradí do 31.03. t.r. v závislosti na tom, zda 
obdrží od Středočeského kraje finanční prostředky; OŘR-4060 údržba budov 
a vybavení, navýšení oproti loňskému roku – p. Špinka: částka je plánována na 
sanaci obvodového zdiva budovy synagogy; str. 20, výkup pozemků? – finance, 
které budou sloužit pro výkup drobných pozemků v průběhu celého roku; OŘR-9130 
ručení SFRB? – Ing. Villner: 1,5 mil. Kč je platba pro letošní rok za ručení SFRB 
Komerční bance za úvěr na výstavbu bytů pro zaměstnance TPCA; tabulková část, 
diference a nárůst spotřeby energie u jednotlivých příspěvkových organizací? – 
předkládané rozpočty si zpracovávají samy příspěvkové organizace v součinnosti 
s příslušnými vedoucími odborů, rozdíl ve spotřebě energie je dán provozní dobou 
zařízení, tj. dobou vytápění / Ing. Kmoch: vystoupil za členy finančního výboru; FV 
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se zabýval položkami rozpočtu, k jednání byli pozváni i vedoucí odborů; veškeré 
připomínky FV byly zapracovány a řada úprav byla do návrhu rozpočtu promítnuta – 
zásadní je připomínka ve věci splátek půjčky za výstavbu aquaparku ve směru 
k SMSK, další věcí je překročení skutečnosti minulých let v roce 2010 v položkách 
týkajících se spol. AVE Kolín – jsme si vědomi toho, že se v současné době provádí 
expertní posouzení smlouvy a rámcové objednávky – žádost o to, aby se Mgr. 
Suchomelová účastnila jednání FV, který se bude zabývat rozklíčováním 
jednotlivých položek – snahou bude potlačit nárůst nákladů – chápeme, že 
požadované snížení nákladů o 10 % do rozpočtu nyní promítnuto nebude – závěr: 
FV doporučuje rozpočet ZM ke schválení / MUDr. Chudomel: rozdíl mezi rozpočtem 
2010 a 2011 je matoucí, jestliže sestavujeme rozpočet na rok 2011, musíme ho 
vztahovat ke skutečnosti, kterou již známe; rozpočet obsahuje i faktické chyby; 
navrhovaná rezerva je při miliardovém rozpočtu dost nízká; OŘR-6220 MP, bylo 
řečeno, že se ušetří přes půl mil. Kč, přitom je pro MP uvažována částka 2 mil. Kč – 
p. Prokeš, Ing. Villner, Mgr. Rakušan: počítá se s obsazením 2 tabulkových míst, 
která jsou v současnosti volná, dále došlo ke změně systému započtení mezd, 
v loňském roce bylo zaúčtováno do mezd 11 měsíců, 12. měsíc bude na základě 
doporučení auditorů zahrnut do nákladů roku 2011; OŘR-6390 platy ZC, znatelný 
nárůst mezd – jedná se o stejný způsob započtení; poradenské a právní služby, 
jedná se o skutečné snížení o 3 mil. Kč, bylo řečeno, že jsou částky za právní 
služby uvedeny i v jiných položkách rozpočtu a dle sdělení na minulém zasedání se 
mělo v loňském roce za tyto služby vyplatit cca 9 mil. Kč – Ing. Villner, 
Ing. Bc. Pospíšil MBA: odkaz na řádek 5340, který již neobsahuje prostředky pro 
právní služby, došlo zde k úspoře cca 4 mil. Kč; reakce na poskytnutý materiál od 
firmy AVE, ve kterém chybí skutečnost roku 2011, kde najdeme výdaje pro 
společnost v návrhu rozpočtu? – Ing. Villner: na jednotlivých řádcích, např. veřejná 
zeleň, veřejné osvětlení, nakládání s kom. odpadem, údržba a čistění komunikací – 
v jednotlivých plněních nejsou uvedeny částky, které město dluží spol. AVE 
z důvodu propadu příjmů ve výši 60 mil. Kč, ke kterému došlo v závěru loňského 
roku, Mgr. Rakušan: vůči spol. AVE Kolín máme nezaplacené pohledávky – 
nastoupili jsme v situaci, kdy rozpočet nebyl naplněn – pohledávky jsou řešeny 
s jednatelkou společnosti a přenášíme je do roku 2011, proto jsou zahrnuty až 
v rozpočtu na rok 2011; komentář, bezpečnost státu a pr. ochrana, faktická 
poznámka k tomu, co je na tomto řádku uvedeno / Mgr. Zubíková: upozornění na 
vysoké částky uvedené v jednotlivých položkách příspěvkových organizací, které by 
měly být řádně zdůvodněny a pojmenovány – materiál je obsáhlý, objasnění je 
možné na základě osobní účasti a zájmu na odboru)  

 
USNESENÍ č. 47/2011 – Zastupitelstvo města Kolína 

 
na základě § 84 odst. 2 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb.                         
                 
s c h v a l u j e   
 
rozpo čet města Kolína na rok 2011. 
Rozpočet je nedílnou součástí zápisu z jednání Zastupitelstva 
města 
 
termín plnění: ihned 
zodpovídá:  Ing. Petr Villner – ved. OF 

 
Hlasování: 18 – 7 – 1  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
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4. Diskuse – dotazy a p řipomínky členů ZM 
__________________________________________________________________________ 
 
MUDr. Lebeda 

- informace o konání letecké soutěže Mistrovství republiky v akrobacii na kluzácích ve 
dnech 22.–25. 06. 2011, jejímž pořadatelstvím byl pověřen Aeroklub Kolín – žádost 
o to, aby město akci tohoto významu podpořilo, a to nejen svou účastí  
Mgr. Rakušan: o konání akce jsme byli informováni, očekáváme písemný požadavek 
o finanční příspěvek, který bude adresován radě města  

__________________________________________________________________________ 
 
5. Zpráva návrhové komise 
__________________________________________________________________________ 
 
III. zasedání Zastupitelstva města Kolína, konané dne 16. 02. 2011: 
 
Konstatovalo, že bylo schváleno usnesení č. 47/2011   
__________________________________________________________________________ 
 
6. Závěr zasedání  
__________________________________________________________________________ 
 
Starosta města Mgr. Vít Rakušan poděkoval za účast na III. zasedání zastupitelstva města                    
a jednání ukončil v 16:35 hodin. 
__________________________________________________________________________ 
 
 
 
 
 
 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


